
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Pružine, zo dňa 26. septembra 2024 v 

zasadačke obecného úradu 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

P r o g r a m : v prílohe zápisnice 

 K bodu 1/:  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Michal Ušiak, ktorý 

všetkých privítal. Zo zasadnutia sa ospravedlnil František Gálik a Mária Toporová je PN. 

K bodu 2/ 

Poslancov oboznámil s programom zasadnutia, o ktorom dal hlasovať. Program tvorí prílohu   

Hlasovanie:     Za  7 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

Starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie: predseda Ing. Jaroslav Beňadik, 

členovia: Anton Gábriš a Marek Haviar.  

Za overovateľov zápisnice poveril: Roman Hija a Katarína Špániková. Starosta  dal o návrhoch 

hlasovať :  

Hlasovanie:     Za  -6 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  1 

 

 

K bodu 3/  

Starosta predložil na rokovanie poslancom konsolidovanú účtovnú závierku za rok 2023 a 

konsolidovanú výročnú správa za rok 2023 , ku ktorej bola vypracovaná Správa nezávislého 

audítora o overení súladu s výročnou správou – bez pripomienok. Tieto materiály  boli 

poslancom vopred doručené. 

 Poslanci vzali na vedomie: 

 konsolidovanú účtovnú závierku za rok 2023 a konsolidovanú výročnú správu za rok 2023 

Správu nezávislého auditora o overení konsolidovanej účtovnej závierky 2023 

a konsolidovanej výročnej správy za rok 2023 

 

K bodu 4/ 

Starosta predložil poslancom Monitorovaciu správu k programovému rozpočtu Obce Pružina 

k 30.6.2024.. Materiál bol poslancom doručený vopred. Prerokovaný bol aj na zasadnutí 

obecnej rady. Starosta k tomuto bodu otvoril diskusiu.  

p. Špániková Katarína – pripomienka, ,že klesá počet projektov oproti roku 2023 



Ing. Belavá Marta – vysvetlila , že monitorovacia správa je k 30.6.2024 počet projektov sa 

nedá teraz z minulým  rokom porovnať. 

Starosta dal o Monitorovacej správe k programovému rozpočtu Obce Pružina k 30.6.2024 

hlasovať : 

Hlasovanie:     Za  - 7 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0  

K bodu 5/ 

Starosta predložil na schválenie Návrh dodatku č. 1 k VZN č.4/2023 o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v Školskom klube detí , kde sa navyšuje mesačná platba z 10 € 

na 15 €. Tento materiál bol poslancom doručený vopred a bez pripomienok bol prerokovaný aj 

na zasadnutí obecnej rady.  

Starosta k tomuto bodu otvoril diskusiu. Vzhľadom k tomu, že k tomuto materiálu nemali 

poslanci žiadne pripomienky dal o Návrhu Dodatku č.1 k VZN č.4/2023 o určení finančného  

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v ŠKD, kde sa navyšuje mesačný príspevok z 10 € na 

15 € od 1.10.2024 hlasovať: 

Hlasovanie:     Za  - 7 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

 

K bodu 6/ 

 

Starosta predložil žiadosť o zníženie  prevádzkových nákladov  za rok 2023  firme J&MS 

Medical s.r.o. Domaniža za prenájom  priestorov na zdravotnom stredisku lekár pre dospelých. 

K 31.5.2024 ukončili svoju činnosť v obci Pružina. Starosta informoval, že žiadosti sa 

prejednávali na  predchádzajúcom zasadnutí.  Obecná rada nedoporučuje znížiť prevádzkové 

výdavky.    

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 

p. Jance Dušan – nesúhlasí so znížením prevádzkových výdavkov , prenájom mali za 1 €.  

Energie sa zvýšili všetkým  občanom. 

p. Špániková Katarína – pripomienka či bude tá lekáreň v starom ZS 

Starosta  informoval, že najprv sa musia urobiť stavebné úpravy a p.Poláková  Ivanka prejavila 

záujem o prenájom  priestorov na lekáreň. 

Starosta dal hlasovať o neschválení žiadosti firme J&MS MEDICAL Domaniža 

Hlasovanie:     Za  - 7 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

 

 

 



K bodu 7/ 

Starosta predložil poslancom Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Ing. Jarmily 

Kušnierovej na II. Polrok 2024, ktorý bol poslancom vopred doručený.. Starosta otvoril 

diskusiu k tomuto bodu. 

Poslanci nemali žiadne pripomienky. Starosta dal hlasovať: 

Hlasovanie:     Za  - 7 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

 

K bodu 8/ 

Starosta obce predložil žiadosti  o úpravu rozpočtu Základnej školy Štefana Závodnika  

• na asistentov učiteľa zvýšenie  o 21 000 € 

• Zvýšenie vlastných príjmov na ŠKD o 3 000 € 

• Zvýšenie vlastných príjmov z poistného plnenia 3354 podľa predložených žiadostí ZŠ 

Starosta obce  informoval poslancov o projektovom zámere v ZŠ , že obec nezdržiavala termín 

na podanie žiadosti, ale počas prázdnin v ZŠ nepracovali.  

Starosta obce predložil žiadosti o úpravu rozpočtu Základnej školy Štefana Závodnika podľa 

návrhu hlasovať 

Hlasovanie:     Za  - 7 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

Starosta predložil žiadosť o dofinancovanie štvrtého oddelenia ŠKD o 2 600 €. P. riaditeľka 

štvrté oddelenie otvorila aj bez súhlasu zriaďovateľa. Starosta konštatoval, že musí o navýšenie 

finančných prostriedkov – otvorenie štvrtého oddelenia ŠKD  žiadať vopred. Starosta otvoril 

diskusiu : 

Ing. Belavá: konštatovala, že obec nie je  proti  otvoreniu ďalšieho oddelenia, len musia sa 

hľadať zdroje. Navrhla znížiť výdavky na odchodné - ČOV v sume 2600 € a dofinancovať ŠKD 

pri ZŠ Štefana Závodnika v sume 2600 €. 

Starosta dal o žiadosti o dofinancovanie 4. oddelenia ŠKD pri Základnej škole Štefana 

Závodnika vo výške  o 2 600  €  a znížiť výdavky na odchodné - ČOV vo výške 2600 € hlasovať: 

Hlasovanie:     Za  - 7 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

 

 

K bodu 9/ 

Starosta predložil poslancom „Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach za šk. r. 2023/2024 v Základnej škole Štefana Závodnika  Pružina“, ktorá 

bola taktiež poslancom vopred doručená. Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu .Poslanci ku 

správe nemali pripomienky, starosta dal o správe hlasovať: 



Hlasovanie:     Za  - 7 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa - 0 

 

Starosta predložil poslancom „Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach za šk. r. 2023/2024 v MŠ Pružina“, ktorá bola poslancom vopred doručená.  

Poslanci ku správe nemali pripomienky, starosta dal o správe hlasovať: 

Hlasovanie:     Za  - 7 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa - 0 

 

K bodu 10/ 

Starosta obce vydal Príkaz na vykonanie inventarizácie majetku obce za rok 2024. 

Inventarizačné komisie sú vytvorené v jednotlivých obecných  budovách . Poslancom budú 

doručené inventarizačné hárky do 28.11.2024, fyzickú inventúru treba vykonať do 10.12.2024. 

Poslanci vzali príkaz na vykonanie inventarizácie majetku obce za rok 2024 na vedomie. 

 

K bodu 11/ 

Starosta obce informoval poslancov o zmene čerpania rezervného fondu, nemôže sa použiť tak 

ako bol predložený v návrhu, ktorý bol doručený poslancom, z dôvodu novely zákona č. 

583/2024 Z.z. o rozpočtových pravidlách a to , že finančné prostriedky sa RF sa môžu použiť 

len na bežné výdavky. 

Preto navrhujeme čerpanie rezervného fondu v sume 51 000 € na bežné výdavky podľa  

priloženého návrhu , ktorý tvorí prílohu zápisnice. 

Starosta obce dal o návrhu čerpania rezervného fondu na bežné výdavky v sume 51 000 €  

podľa priloženého návrhu hlasovať: 

Hlasovanie:     Za  - 7 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa - 0 

Starosta obce predložil poslancom na schválenie  zmenu názvu  stavebnej akcie- viacúčelová 

budova ,  na názov -  Rekonštrukciu starej hasičskej zbrojnice, na ktorú  sa  schválilo  80 000€ 

z rezervného fondu na  zasadnutí obecného zastupiteľstva 27.6.2023. Zmena je z dôvodu  

dotácie na rekonštrukciu starej hasičskej zbrojnice vo výške 10 000€. 

Starosta dal o návrhu o zmenu názvu viacúčelová budova na  názov Rekonštrukcia starej 

hasičskej zbrojnice hlasovať: 

Hlasovanie:     Za  - 7 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa - 0 

 

K bodu 12/ 

Starosta predložil -- Zmeny v rozpočte obce Pružina k 26.9.2024 podľa predloženého návrhu. 

zároveň boli poslancom doručené aj zmeny rozpočtu od posledného zasadnutia OZ, ktoré 

poslanci vzali na vedomie. Poslanci nemali pripomienky ku zmenám rozpočtu. 

 

 

Hlasovanie:     Za  - 7 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa - 0 



 

K bodu 13/ 

Starosta informoval o voľbe riaditeľa Základnej školy Štefana Závodnika, sa presúvá 

nakoľko  p. riaditeľka až 26.9.2024  doručila zoznam  zvolených členov rady ZŠ. Obec  členov 

do rady ZŠ predložila ešte v júni. Starosta vyhlási voľbu riaditeľa až ,keď bude zvolený 

predseda Rady školy a požiada o voľbu riaditeľa Základnej školy Štefana Závodnika. 

 

K bodu 14/ 

Kontrola uznesenia zo zasadnutia 27.6.2024 

Starosta obce informoval 

− k orezu lipy pri kríži sa vykonal 

• p. Špániková –pripomienka lipy pri kríži sú na obecnom pozemku 

− na tržnici  už je smetná nádoba 

− oplotenie detského ihriska (pri Paulecových) nemôže obec oplotiť nakoľko to nie je  

majetok obce 

− Slovenská pošta schody opravila, aj vymenila okná a dvere, 

− Samostatné merače na novom zdravotnom stredisku  by bolo nákladné, pri uzatváraní 

zmlúv dohodnúť sa s nájomcami (MUDr Durandziovou a p. Belavou) 

• p. Špániková Katarína zosúladiť pracovnú dobu  nájomcov na zdravotnom stredisku 

• p. Hija Roman riešiť to na radiátoroch termostatickými hlavicami 

− k výške nájmu s firmou SOLEMI – pri schvaľovaní nájomných zmlúv sa prehodnotí nájom  

- zasadnutí obecného zastupiteľstva v decembri 

Starosta obce predložil žiadosť  Centrum sociálnych služieb Nádej Dolný Lieskov  vo veci 

doplatku sociálnej poisťovni za p. Jozefa Jance vo výške 2520 €. 

• p. Dušan Jance – pripomienkoval , že sa postaral o neho a vyrovnal za neho všetky 

dlhy a potom ho umiestnil do CSS Dolný Lieskov. 

Starosta dal o žiadosti hlasovať 

Hlasovanie:     Za  - 0 poslancov             Proti -  7                       Zdržal sa - 0 

 

K bodu 15/ 

 

− p. Špániková Katarína – požiadala o výrobu pohárov s emblémom obce na akcie , ktoré 

organizuje obec. 

• Pohár by bol za poplatok a nedávali by sa poháre z PVC a tým by sa šetrilo životné 

prostredie a tiež náklady na odpad. 

• Pripomienka, či môže byť v našej obci bankomat 

• WC na cintoríne 



Starosta obce sľúbil, že zisti  F.Vrbata o výrobe pohárov a bude informovať, bankomat v obci 

by bol zriadený  pri 3000 výberoch a to obec nedosiahne, starosta informoval, že WC je 

plánované  pri rekonštrukcii v dome smútku. WC na  cintoríne bude  na pri zdravotnom 

stredisku  . 

 

− p. Španiková Katarína  

ako sa bude riešiť prechod cez cestu k školskej jedálni 

starosta informoval, že nemôže tam stáť aktivačný pracovník, ponúkli sa hasiči, že by mali 

služby v čase obedu.  

− p. Kapušová Oľga – pripomienka, že pri základnej škole je potrebné vyrezať vysoké 

stromy, ktoré môžu ohroziť deti 

Starosta obce prisľúbil, že obhliadku nebezpečných stromov. 

− Dušan Jance - bezbarierový východ na parkovisko, navrhol spojiť sa so starostami na 

doline a požiadať VUC  o napájací pruh pri Záklukách 

− Marek Haviar - autobusová zastávka na dolnom konci pri odbočke 100 domov  

Starosta  informoval , že to nie je možné musia tam byť dva odbočovacie pruhy .Starosta 

prisľúbil  že pozve do obce  policajtku aj kvôli zastávke, zákazu státia pri Cukrárni, 

vybudovaniu  napájacieho pruhu pri Záklukách. 

− p. Špániková – pozvala všetkých na Deň rodiny a akciu  Prvé dušičky bez umelej kytičky 

obidve akcie budú sa konať v základnej škole. 

Starosta informoval , že sa uskutoční 5.10.2024 pietna spomienka v osade Ritka kde pred 80 

rokmi vyvraždili židovskú rodinu. 

− p. Kardošová Jana – podala sťažnosť , že pri jej pozemku  p. Jurkechová Marta sype do 

potoka  rôzny odpad. Starosta ju informoval toto môže riešiť životné prostredie alebo 

Povodie Váhu. Sľúbil, že sťažnosť postúpi na  odbor životného prostredia Považská 

Bystrica. 

− p. Priedhorská Michaela - detské ihrisko na Priedhorí  tiež by bolo  dobré vybudovať, 

potom by sme si ho udržiavali 

− p. Jance Dušan netreba vždy čakať, na obec môžeme si ho  spoločnými silami vybudovať 

− p. Hija Roman –pripomienka , akom stave je teraz ihrisko, ktoré sa vybudovalo za  p. 

Križanovej 

starosta prisľúbil, že pošle na ihrisko aktivačných pracovníkov. Toto vždy udržiaval klub 

dôchodcov. 

 

Starosta poprosil prítomných, aby mu posielali príspevky do ročenky na mail 

starosta@pruzina.eu. 

 



 

K  bodu 16/ 

Predseda návrhovej komisie Ing. Beňadik Jaroslav predložil návrh na uznesenie a starosta dal 

o tomto návrhu hlasovať. Hlasovanie:  

Hlasovanie:     Za  - 7 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

K bodu 17 

V závere starosta obce poďakoval prítomným za účasť a za spoluprácu a ukončil zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

Zapísala: Eva Ďurišová  

 

 

Overovatelia: Roman Hija 

                       Katarína  Špániková  

 

                                                                                                               Michal U š i a k  

                                                                                                                 starosta obce 


